

23. marts 2024

Referat af bestyrelsesmøde 6. marts 2024

Deltagere Henning Carlsen, Flemming Roesbjerg, Preben Larsen, Bente Aalund, Torben Toft-Nielsen, Bodil Madsen, Anne Marie Molter Rasmussen, Freddy Johansen, og Morten Holm (referat)
Klubhuset, kl. 17.00 – 21.00

Afbud Sarah Töpperwien og Mads Franklin

Dagsorden

1. Dagsorden
2. Siden sidst, Meddelelser m.v.
3. Nyt navn – hvad nu?
4. Opsamling på GF
5. Økonomi i Skiafdelingen
6. Trivsel i afdelingerne – behov for inspiration, støtte eller andet?
7. Eventuelt

1. Dagsorden

Ingen ændringer til udsendt forslag til dagsorden.

2. Siden sidst, Meddelelser m.v.

- Hans Henrik forlader bestyrelsen grundet flytningen tilbage til Otterup. Hans-Henrik gæstede kort mødet, så vi i bestyrelsen kunne sige pænt farvel og overbringe en både stor og hjertelig tak for indsatsen, både som sekretær og som redaktør af foreningens indsats på de sociale medier.
- Velkommen til Torben, der træder ind som suppleant – og Morten, som træder ind som sekretær
- Redaktør af klubbens indsats på sociale medier: Henning og Flemming overtager fra Hans-Henrik, og aftaler selv nærmere om den praktiske overdragelse med Hans Henrik
- Klubfælles aktiviteter blev kort drøftet og herunder at der fortsat er ønske om at styrke de klubfælles aktiviteter i klubben, set fra bestyrelsens side. Der gennemføres derfor 3 aktiviteter i kommende sæson:
 - Løvspringstur onsdag d. 24. april. Turen lægges ”oveni” den i forvejen planlagte onsdagsudflugt som Løbeudvalget har i støbeskeen. Anne Marie er ansvarlig, og koordinerer således med de øvrige afdelinger.
 - Løvfaldsturen gentages, og fastholdes på søndagen hvor vi overgår til normaltid. Det er søndag d. 27. oktober, Flemming og Morten er ansvarlige.
 - Endelig er der Nytårskuren, der naturligvis gennemføres igen. Ansvarligt udvalg skal findes, når vi kommer tættere på.
- Affaldsindsamling. Kommunen har forespurgt, om der er interesse i at deltage i en landsdækkende affaldsindsamling. Man kan som klub melde sig og godtgøres med 2.500 kr. pr. rute. Afklaret, at der bestemt er interesse for dette, og herunder om de interesserede

udvalg kan få en rute hver, og jo så også et tilskud pr. afdeling eller hold. Henning undersøger nærmere, og melder ud til afdelingerne.

- Webmaster Kell Lauritsen gør meget fint opmærksom på, at vi har en længere række af e-mail alias'er – og spørger om der fortsat er brug for dem alle? Morten rundsender til afdelingerne.
- Sponsorudvalg blev drøftet. Der er stor enighed om, at det er et både stort og varmt ønske, men vi mangler en eller to til at drive det. Ligger derfor indtil videre i dvale.
- Indkøbte halsedisser blev udleveret til fremmødte på generalforsamlingen. Resterende udleveres via afdelingerne.

2. Nyt navn – hvad nu?

I forlængelse af generalforsamlingens opbakning til det nye navn, blev ”nyt navn – hvad nu?” drøftet:

- Formelle rettelser, ex. FMK og div. medlemsskaber: Preben koordinerer
- Info til medlemmer. Henning skriver ud og ditto til Skismøren
- Info til sponsorer: Henning
- Markedsføring/offentlig omtale: Henning, og herunder laves der en pejling på pris for biografeklame i Helios og Korinth Bio
- Skismøren, hvilken slags dækning ønskes der/hvor meget skal det "fylde"? Henning og Flemming koordinerer med Morten
- Logo (nyt logo): Morten koordinerer med designer.
- Klubhuset, skilte og klubnavn på gavlen: Henning afklarer.
- Surfsejl: Der gøres ikke noget for nærværende, dvs. vi fortsætter med de sejl vi har indtil videre
- Start/Mål banner og Telte: Som for surfsejl

3. Opsamling på GF

Vellykket arrangement, både selve GF og efterfølgende spisning og snak over bordene.

- Digital tilmelding: Må meget gerne gentages, er nemt for både deltagere og arrangør. Næste gang udvider med arrangement-specifik kvittering, da nogen tilmeldte var i tvivl om den indbyggede kvittering nu rent faktisk var en kvittering.
- Projektor: Virkede som udgangspunkt rigtig fint, og ikke mindst kasserer slap for at printe 100 sæt af regnskab og budget.
- Stedet/lokalet og forplejning: Top forplejning, men en gene at der er motionsaktiviteter i lokalet ovenpå – gjorde at nogen havde svært ved at høre for ikke at tale om rystelser i bagvæggen, så projektoren nærmest hoppede op og ned.
- Intern forberedelse: Der var ros til forberedelsen inkl. forløb af afstemninger
- Lyd: Er som udgangspunkt fint, at der ikke bruges mikrofon – men vigtigt at dem der taler, taler ”ud” i rummet. I år var der så konkurrerende støj fra lokalet oven på, men laver nok ikke om på, at det er vigtigt at have fokus på at også ”sidste række” kan høre, hvad der bliver sagt. Evt. kan det overvejes at vende bordopstillingen, så det bliver flere, men kortere rækker – i hvert fald hvis det kan få talerne tættere på midten af forsamlingen.

5. Økonomi i Skiafdelingen

Som tidligere drøftet i bestyrelsen, har Skiafdelingen en opsparring af et større beløb, som ikke er del af klubbens økonomi. Der er tale om, at der i absolut bedste mening over en årrække er sparet op i en buffer, som skulle dække evt. afbud til Alpinturen, som ikke kunne dækkes af det betalte depositum.

På dagens møde blev følgende afklaret:

- Opsparingen er på ca. 50.000 kr. fordelt på 2 konti
- Der er separate fuldmagter til de 2 konti som Alpin-gruppen råder over. Det betyder, at kassereren – og bestyrelsen i det hele taget – ikke kan disponere over de 2 konti.
- Som tidligere afklaret er de 2 konti ikke inkluderet i klubbens økonomi, bliver derfor ikke revideret og er holdt uden for klubbens indberetning af sin økonomi til kommunen.

Bestyrelsen besluttede, at denne konstruktion ikke er holdbar. Det er tungtvejende, at den samlede klubøkonomi revideres og fremgår af det regnskab, som kundgøres over for både medlemmer og kommune. Bestyrelsen bemærker samtidig, at Alpinturen har en super fornuftig måde at administrere økonomien af de tilbagevendende ture på, og sådan at man i praksis sørger for, at deltagerne har betalt depositum hhv. fuldt beløb før arrangørgruppen skal afholde omkostninger der dækkes af de indbetalte beløb. Såfremt man ikke desto mindre vil have sikkerhed for dækning af evt. underskud, kan der søges om en underskudsgaranti, ligesom der kan gøres brug af det ordinære medlemstilskud som afdelingerne modtager. Tilsvarende gælder for de øvrige afdelinger og ture i det hele taget.

Henning, Flemming og Morten tager den videre dialog med Skiudvalget og arrangørgruppen af Alpinturen.

6. Trivsel i afdelingerne

Trivslen i afdelingerne blev drøftet, og herunder om afdelingerne har behov for inspiration, støtte eller andet fra bestyrelsens side. Her og nu gøres der ikke noget fra central hånd, men afdelingerne må meget gerne sige til, hvis de kunne se behov for det ene eller andet som 2 eller flere afdelinger kunne have glæde af, så vi i højere grad kan trække på fælles hammel.

7. Eventuelt

Uheld på Alpinturen drøftet, og herunder hvad vi har af krav og anbefalinger om sikkerhedsudstyr. Her og nu sonderes der, hvad vi kan læne os op ad af erfaringer og anbefalinger i Skiforbundet og DCU – Henning løber videre med denne.

Næste møde: Onsdag 8. maj kl. 17.